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Bo država še povedala svoj delež v NLB?

RA SLOVENIJA 1, 13.02.2013,  DRUGA JUTRANJA KRONIKA, 7.00

Država bo morda kmalu še povečala svoj lastniški delež v Novi Ljubljanski banki. Zaradi znižanja kapitalske
ustreznosti v naši največji banki se bo namreč 320 milijonov evrov vredno posojilo države, poimenovano
CoCo, najverjetneje še prihodnji teden pretvorilo v lastniški delež in država bo tako postala lastnika prek
90 odstotkov NLB-ja. Postavlja se le vprašanje kako bo izplačala male delničarje. Urška Jereb Brankovič.
URŠKA JEREB BRANKOVIČ: Tako imenovani CoCo efekt se sproži takoj, ko pade delež temeljnega kapitala
v Novi Ljubljanski banki pod 7 odstotkov. To je bil pogoj Evropske komisije lani poleti, da je lahko država
banki priskrbela prepotrebna sredstva. Zdaj se ta pogoj, kot kaže, zaradi slabega poslovanja, v minulem
letu naj bi namreč banka neuradno pridelala kar 200 milijonov evrov izgube, uresničuje. Prihodnji teden,
ko bodo objavljeni uradni rezultati bo zastavica najverjetneje padla in delež države se bo z zdajšnjih
86 povzpel prek 90 odstotkov. Predsednik Društva malih delničarjev Rajko Stankovič pričakuje iztisnitev
malih delničarjev in sicer po pošteni vrednosti.
RAJKO STAKOVIČ: Morda se bo s tem vrednotenjem, ki bo opravljeno, dokazalo, da NLB pa ni tako slaba
banka, kot so jo želeli predstavljati, čista špekulacija, seveda brez osnov, bom rekel strokovnih podlag,
recimo, da bi lahko bila delnica 100 ali več evrov.
JEREB BRANKOVIČ: Lahko pa se zadeve tudi zapletejo, napoveduje Stankovič.
STANKOVIČ: V primeru, da ta cena, ki bo ponujena ne bo primerna, se bo to tudi zgodilo. Torej lahko
pričakujemo morda, če cena ne bo primerna, tudi sodni epilog.
JEREB BRANKOVIČ: V času, ko se delež države v NLB še krepi, je guverner Banke Slovenije Marko Kranjec
včeraj vnovič poudaril, da so najslabše upravljane prav banke v državni lasti. Kranjec sicer za celotni bančni
sistem pričakuje tudi v letu 2012 agregatno izgubo, koliko naj bi znašala ni povedal, saj poslovni rezultati
posameznih bank še niso bili objavljeni. Je pa poudaril, da bo izguba precejšnja, saj čiščenje bilanc še
poteka. Po neuradnih izračunih naj bi znašala okoli 630 milijonov evrov.
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